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Medlemmar

Under 2023 hade föreningen ca 520 medlemmar, varav ca hälften av dessa var under 20
år.

Sektioner

Under 2023 har verksamhet aktivt bedrivits i sektionerna fotboll, innebandy, gymnastik
och skidor. Inom gymnastiksektionen bedrivs i dagsläget ingen tävlingsverksamhet.
Roddsektionen har varit vilande pga för få utövare och problemmed båten.

Möten

Styrelsen har under verksamhetsåret 2023 haft 11 protokollförda möten. Utöver dessa
har även års- och halvårsmöte avhandlats enligt stadgarna.

Ekonomi

Sedan 2019 tar föreningen hjälp av Sjöars Redovisning för hjälp med föreningens
ekonomi. Detta har lett till en ökad trygghet och bättre ekonomisk översikt i hela
föreningen. Detta samarbete har fortskridit under 2023.

Föreningsgård och kansli

Föreningsgården utnyttjades under året av såväl aktiva och ledare, som styrelsen och
föreningens anställda. Även externa organisationer, föreningar och privatpersoner har
under året hyrt Föreningsgården.



Under 2023 har kansliet bemannats av en deltidsanställd. Föreningen har även två
anställda vaktmästare som delvis avlönas med lönebidrag.

Anläggningar

Elljusspår, fotbollsplaner, multiarenan (Snickarrinken), ramp, hinderbana,
parkanläggningar m.m. har under 2023 underhållits väl.

Under 2022 inleddes ett arbete med att anlägga en ny 7-mannaplan för fotboll intill
Föreningsgården. Under 2023 färdigställdes detta arbete genom att med gemensamma
krafter rulla ut gräs. Bakgrunden till den nya fotbollsplanen är den nya skola som ska
byggas i Sundbornsby. Under den pågående byggnationen används fotbollsplanen vid
Sunden som uppställningsplats för de moduler som tillfälligt inrymmer
skolverksamheten. Den seniorverksamhet inom fotboll som normalt sett bedrivs på
Sunden har därför förflyttats till Grånäs och den verksamhet som bedrivs på Grånäs har
delvis förflyttats till den nya 7-mannaplanen vid Föreningsgården. Byggnationen av den
nya 7-mannaplanen utgör en del av de kompensationsåtgärder som föreningen erbjudits
av kommunen för att föreningen under bygget av den nya skolan inte kommer att kunna
använda fotbollsplanen vid Sunden.

Under 2023 har arbetet med att köpa loss den gamla idrottshallen fortsatt. I skrivande
stund (mars 2024) inväntar styrelsen att kommunstyrelsen ska anta en ny detaljplan
samt att miljö- och samhällsbyggnadsnämnden ska besluta om uppdraget att sälja
hallen. Parallellt inom föreningen pågår ett arbete för att få klart med finansiering.

Arrangemang

Under 2023 arrangerade föreningen:

● Skidåkning på ängarna.
● Träflasklöpet
● Sport-Ewa Cup
● Sommargympa

Dessutom bidrog föreningen med funktionärer till följande evenemang:

● Svenska Skidspelen

Särskilda insatser

Under 2023 har föreningen:

● Färdigställt den nya gräsplanen för fotboll vid Föreningsgården.



● Byggt en läktare vid fotbollsplanen vid Grånäs
● Anställt en ny vaktmästare
● Köpt in en portabel hjärtstartare med värmeskåp.
● Ansökt och beviljats bidrag för carport, robotgräsklippare och matchklocka.
● Tagit fram en broschyr med information ommföreningens verksamhet och som vi

bland annat delat ut till boende i Kopparstadens nybyggda lägenheter.
● Tagit beslut om ett nytt faktureringssystem som kommer att börja användas efter

årsskiftet 23/24. Med hjälp av det nya systemet hoppas vi kunna förenkla
faktureringen av bland annat medlems- och träningsavgifter.

Samverkan med andra föreningar

Tillsammans med Hembygdsföreningen och Lions Club Sundborn, har föreningen en
kommitté som har samverkat kring midsommarfirandet i Sundborn.

Sedan 2022 bedriver föreningen ett samarbete med Sundbornsbyns badhusförening i
syfte att stödja badhusföreningen så att de kan få bidrag för ett ändamål som gynnar
flera parter i byn (besökstoaletter och cykeltvätt).

Slutord

Föreningens målsättning är att erbjuda en meningsfull fritid för framför allt den yngre
generationen. Därför ser vi positivt på att så många av våra medlemmar 2023 var
ungdomar och att antalet aktiva på ungdomssidan är fortsatt högt i flera av våra
sektioner.

För ytterligare information, hänvisas till klubbens hemsida www.sundbornsgoif.se samt
vår Facebooksida där man löpande kan följa föreningens verksamhet.

Styrelsen vill tacka alla aktiva, tränare, ledare, sektionsmedlemmar, funktionärer
och övriga som hjälpt Sundborns GoIF att fortsätta bedriva sin verksamhet under

2023.

Ett extra stort tack till Carlborgsons Stiftelse, sponsorer och markägare.

http://www.sundbornsgoif.se
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